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aan ZUHAL DEMIR
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

Wateroverlast Herk-de-Stad  -  Evaluatie en maatregelen

In het antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 519 van 18 februari 2022 gaf de minister 
wat betreft de evaluatie van de wateroverlast in de gemeente Herk-de-Stad en de 
maatregelen die genomen kunnen worden, onder meer het volgende mee: 

“De voorstellen van de VMM voor de realisatie van de beschermingsdijken werden 
besproken met de gemeente. Een belangrijk aandachtspunt is de realisatie van de goede 
afwatering van de buitendijkse gebieden. Dit zal nu in eerste instantie verder onderzocht 
worden in overleg met Aquafin. Een gedetailleerd tijdspad is nog niet bepaald.”

1. Is de afwatering van de buitendijkse gebieden intussen onderzocht in overleg met 
Aquafin? Zo ja, wat zijn de resultaten? Zo niet, wanneer mogen we die verwachten?

2. Wat is de stand van zaken en de verdere timing omtrent de eventuele 
beschermingsdijken in de gemeente? Werd het dossier nog met de gemeente 
besproken? Zo ja, wat was de uitkomst? Zo niet, wanneer staat dit gepland? 



ZUHAL DEMIR 
VLAAMS MINISTER VAN JUSTITIE EN HANDHAVING, OMGEVING, ENERGIE EN TOERISME

ANTWOORD
op vraag nr. 614 van 24 maart 2023
van KAROLIEN GROSEMANS

1. In overleg met de gemeente, Aquafin en VMM werd dit inderdaad onderzocht. Hieruit 
blijkt dat de realisatie van de dijken geen knelpunt hoeft te vormen voor de afwatering 
van de buitendijkse gebieden.

2. In de gesprekken tussen de gemeente en Aquafin werden afspraken gemaakt om het 
project van Aquafin voor de buffering en afwatering van het buitendijks gebied én de 
realisatie van de dijken samen aan te pakken. Een gedetailleerde timing is nog niet 
beschikbaar.


